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8.  zasedání zastupitelstva města dne: 29. 9. 2016 

Bod pořadu jednání:       

Vyřízení podnětů, dotazů a připomínek ze 7. řádného zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 1. 9. 2016 

 

 

Zpracoval: Petra Hušková 

odbor, oddělení: kancelář tajemníka, organizační oddělení 

telefon: 48 524 3162 

Schválil: vedoucí oddělení Iva Pourová 

 vedoucí odboru Ing. Jindřich Fadrhonc, tajemník MML 

Projednáno: v radě města dne 20. 9. 2016 

Poznámka:       

Předkládá: 
 

p. Tibor Batthyány, v.r. 

primátor statutárního města Liberec              

   

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města po projednání       

b e r e   n a   v ě d o m í     

 

vyřízení podnětů, dotazů a připomínek ze 7. řádného zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 1. 9. 2016. 
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Hušková Petra

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>

Odesláno: 20. září 2016 11:13

Komu: 'Mgr. Skřivánková'

Kopie: 'Hušková Petra'

Předmět: RE: Dotazy ze 7. ZM

Vážená paní zastupitelko, 
 
děkuji za Váš dotaz vznesený na posledním zasedání zastupitelstva města (vizte níže), k němuž si dovoluji uvést: 
 

- v případě tzv. kariérového poradenství jde o pilotní projekt, který v tomto školním roce ověřujeme společně 
se vzdělávací společností AABYSS na ZŠ Česká a ZŠ Kaplického ve spolupráci s výrobními společnostmi 
Preciosa, Magna, ABB, Fehrer Bohemia a DencoHappel (jednání s dalšími ještě probíhají). Smyslem projektu 
je poskytovat cílené kariérové poradenství žákům 2. st. ZŠ (dlouhodobé sledování zájmů a vedení 
individuálního portfolia, formování představ o trhu práce, o konkrétních profesních pozicích, o prostředí v 
moderní firmě, výběr vhodné SOU/SŠ) i jejich rodičům, a to prostřednictvím řady aktivit: cílené exkurze 
v zapojených podnicích vč. kvalitní přípravy a vyhodnocení, ukázkové hodiny, dny otevřených dveří, 
semináře pro pedagogy; projekt samozřejmě zahrnuje i tvorbu podpůrných materiálů, jako jsou pracovní 
listy, aplikace, databáze atd., a také metodiku a personální zajištění. Přestože kariérové poradenství je v dílčí 
náplni práce výchovného poradce, v reálu tito nemají prakticky žádný prostor, jak se této činnosti 
systematicky a dlouhodobě věnovat, protože musejí svou pozornost napřít jak na samotné výchovné 
poradenství, mnohdy i implementaci a vyhodnocování opatření souvisejících s prevencí rizikových jevů, tak 
nově i na problematiku společného vzdělávání (inkluze). Stejně tak nelze spoléhat na služby úřadů práce, 
které nemají kapacity rozšířit je nad dosavadní rámec žáků 9., příp. 8. tříd, 
 

- záměrem je v letošním školním roce získat know how, analyzovat silné a slabé stránky a představit projekt 
na národní úrovni, abychom mohli začít komunikaci s MŠMT a MPSV o jeho systémové (finanční) podpoře 
v rámci základního vzdělávání (už nyní projevilo zájem získat výstupy z projektu jedno ze statutárních měst). 
Podle prvních informací bychom možná mohli na projekt kariérového poradenství žádat v rámci alokovaných 
prostředků z OP VVV, vyplývajících pro  léta 2017 – 2019 ze spolupráce s Agenturou pro sociální začleňování 
(strategie pro sociální začleňování, resp. místní plán inkluze). Souběžně bych rád získal partnera ve vedení 
krajského rezortu školství pro generální zastřešení spolupráce mezi ZŠ a SOU/SŠ, která je samozřejmě také 
naprosto nezbytným aspektem jakéhokoli smysluplného kariérového poradenství, 
 

- financování projektu (581.000 Kč na školní rok 2016/2017) bude zajištěno odborem školství a sociálních věcí, 
resp. prostřednictvím účelového dotace oběma školám (zpětné vyúčtování nákladů poskytovateli dotace), 
do konce kalendářního roku 2016 jde o souhrnnou částku 290.000 Kč, z toho na ZŠ Česká 177.800 Kč, na ZŠ 
Kaplického 112.200 Kč, 
 

- pro projekt je připravena i tzv. nadstavbová část, již by hradili sami zaměstnavatelé, kalkulace je předběžně 
stanovena na 550.000 Kč. Tato částka by pokryla agendu tzv. malých personalistů – jde, stručně řečeno, o 
mapování jednotlivých profesí samotnými dětmi, jejich prezentaci spolužákům (metoda peer to peer) aj. za 
účelem zvyšování dalších kompetencí.  

 
S pozdravem Ivan Langr 
 
 
PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, sociální věci, cestovní ruch a kulturu 
 
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
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nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
 
 
 
 

1. Zastupitelka Mgr. Skřivánková požádala pana náměstka PhDr. Ivana Langr o informace k poradcům pro 

kariéru na základních školách: 

Mgr. Skřivánková 
Já mám dva dotazy, jeden dotaz je na pana náměstka Langra, ve včerejších novinách jsem si přečetla, že na našich 

školách budou působit nějací dva poradci pro kariéru, a v tom článku, nevím, jestli je to úplně přesně, proto bych to 
chtěla tady vysvětlit, je napsáno – projekt bude na škole Česká a na základní škole Kaplická, projekt bude mít dva 
stupně, základní s rozpočtem 581 tisíc korun budou financovat samy školy, zatímco nadstavbový program, zhruba 
500 budou dotovat ty firmy, které tam jsou dále uvedeny. Já bych se chtěla zeptat teda, jestli ta částka 581 tisíc je pro 
obě ty školy, a jestli to ty školy měly v rozpočtu nebo jestli se jim rozpočet o to nějak navýší, protože si myslím, že 
pro tyto školy, které podle mého názoru nejsou ani velké, 581 tisíc je poměrně velká částka, dala by se využít pro 
zařízení a nějaké prostě lepší vybavení pro děti, než toto. A ještě teda, tu poznámku si neodpustím, protože znám 
několik výchovných poradkyň z řad učitelů, ten článek tady je, jakože podobné poradenství funguje na školách 
okrajově, pracují na tom pouze výchovní poradci, kteří kariérní poradenství jen suplují. Já si to nemyslím, protože 
některé ty výchovné poradkyně znám, a vím, že ta jejich práce je složitá s ohledem i na rodiče, které jim podsouvají 
různé geniální děti a tak dál. Ale to bylo jenom konstatování, já bych chtěla vysvětlení k té položce a k tomu, jak 
vůbec to celé bude fungovat. Stačí mi to písemně.  
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Hušková Petra

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>
Odesláno: 20. září 2016 14:21
Komu: 'Zuzana Tachovská'
Kopie: 'Hušková Petra'
Předmět: RE: Dotazy ze 7. ZM

Příznak pro zpracování: Zpracovat
Stav příznaku: Opatřeno příznakem

Vážená paní zastupitelko, 
 
děkuji za Váš dotaz vznesený na posledním zasedání zastupitelstva města (vizte níže), k němuž si dovoluji uvést: 
 

‐ letní program před libereckou radnicí budeme na odboru cestovního ruchu, kultury a sportu důkladně 
vyhodnocovat (z mnoha pohledů), stejně tak požádáme o vyjádření členy komise pro kulturu a cestovní 
ruch. Pokud dospějeme k názoru, že některá část programu nepřinesla takový efekt, jaký jsme očekávali, 
nepochybně k tomu v příštím roce při plánování akcí přihlédneme. 

 
S pozdravem Ivan Langr 
 
 
PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, sociální věci, cestovní ruch a kulturu 
 
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
 
 
 
 

1.  Zastupitelka Mgr. Tachovská vznesla podnět na pana náměstka PhDr. Ivana Langra k vystupování 
některých umělců na náměstí 

Mgr. Tachovská 
Tak, já se omlouvám za tu připomínku, budu opravdu rychlá, chci využít toho, že jsou tady všichni členové rady a

chci jenom požádat, jestli příští léto by nebylo možné lépe zvážit, kterým interpretům vystoupení zejména ve
večerních hodinách na náměstí umožnit. Protože já sama jsem byla svědkem dvakrát toho, kdy náměstí bylo
vylidněné, byl krásný, teplý večer, lidé neseděli ani u těch stolků, protože přes ten šílený rámus to prostě nebylo 
možné. Majitelé samozřejmě byli rozladění, a tak jestli by příště se mohlo lépe zvážit, kterým umělcům to umožnit, a
kterým ne. Děkuji, to je všechno. 
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Věc: Podnět zastupitele Mgr. Ferdana k možnému umístění bezpečnostní kamery do 
lokality Na Bojišti - odpověď 
 
 
Vážený pane magistře, 
 

po dohodě s panem primátorem Vám zasílám odpověď k otázce kamerového systému v 
ulici Na Bojišti.  
 

K celé věci je nutno říci, že uvedená lokalita je v částečné dohlednosti kamery umístěné 
v ul. Jáchymovská, která byla pořízena z projektu prevence kriminality v r. 2015. Máme zjištěno, 
že kamerové systémy obecně nemají vliv na dopravní nehodovost, ale jsou z části účinné vůči 
pouliční kriminalitě, jako jsou krádeže vozidel, vloupání či náhodné násilné delikty. Pokud se 
týká drogové problematiky, tu řeší Policie ČR, neboť městská policie nemá k efektivnímu řešení 
dostatečné informace a v neposlední řadě ani kompetence.  
  

V současné době, v rámci projektu prevence kriminality, pořizuje Městská policie 
Liberec lehké mobilní kamery, které jsou jednoduché na instalaci a k provozu potřebují pouze 
signál mobilního operátora. Tuto kameru sem můžeme dočasně umístit a to včetně jasného 
označení kamery právě za účelem prevence.  
 

S pozdravem 
 
 
 
           Mgr. Ladislav Krajčík  
    ředitel Městské policie Liberec  
 
 
 
Přílohy :  1-3 – náhledy kamery z Jáchymovské ulice 
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Č. 1 – ul. Na Bojišti 

 
 
Č.2 – ul. Na Bojišti 
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Č. 3. – ul. Vojanova 
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Hušková Petra

Od: Jaromír Baxa <jaromir.baxa@gmail.com>

Odesláno: 27. září 2016 11:55

Komu: 'Mgr. Rosenbergová'

Kopie: Hušková Petra; Břachová Kateřina; Pourová Iva

Předmět: Re: Podnět ze 7. ZM

Vážená paní magistro, 

děkuji za Váš podnět. Dne 23.9. byl do TSML jmenován nový ředitel, kterým se stal Ing. Petr Šimoník. Vzhledem ke krátké 
časové prodlevě mezi datem jmenování a konání zastupitelstva bych považoval za vhodnější pozvat pana ředitele na říjnové 
jednání zastupitelstva, kdy již jistě bude schopen odpovídat na dotazy ohledně jeho hodnocení TSML a jejich budoucího 
směřování s hlubší znalostí firmy, než kterou má nyní, pár dní po nástupu. Pokud byste však trvala na jeho pozvání již na tento 
čtvrtek, je to myslím možné ještě domluvit.  

S pozdravem Jaromír Baxa 

 

 

Dne 9.9.2016 v 13:18 Hušková Petra napsal(a): 

Vážený pane zastupiteli, 

  

dovoluji si Vám zaslat podnět, který zazněl na 7. ZM.  

  

Zastupitelka Mgr. Rosenbergová požádala předsedu představenstva TSML a. s. PhDr. Jaromíra 

Baxu o informace k činnosti TSML a. s. 

Mgr. Rosenbergová 
Já vám nechci, pane doktore, dávat nějaké písemné úkoly, to není určitě potřeba, ale vím, že když 

jste byli v opozici, tak jste vždycky chtěli, aby přišel pan ředitel a představil nám tady činnost té 
společnosti, tak já si myslím, že nemusíme nic na tom měnit, stačí, teď teda není ředitel, já klidně 
počkám, až bude nějaký ředitel, a přijde tu činnost technických služeb představit.  

S pozdravem a přáním hezkého dne 

Petra Hušková 

referent organizačního oddělení  

odbor kancelář tajemníka  

statutární město Liberec 
Magistrát města Liberce 
nám. Dr. E. Beneše 1, 460 59 Liberec 
 
 

tel.: + 485 243 162 
e-mail.: huskova.petra@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 

  

  






